



The Octoral Degrees

第九十屆大會 2021

理學院 Faculty of Science

香港中文大學 第九十屆大會(頒授碩士及博士學位典禮)



理學院

日期: 二零二一年十一月五日(星期五)時間: 下午二時三十分至下午四時正

地點: 邵逸夫堂

程序

- 1. 典禮行列進場 全體畢業生請起立
- 2. 副校長汪寧笙教授宣佈典禮開始
- 3. 理學院院長宋春山教授致辭
- 4. 香港中文大學化學系榮休教授余濟美教授致辭
- 5. 汪寧笙教授頒授學位予

理學院畢業生

由理學院助理院長(研究)魏濤教授宣讀 哲學博士 由理學院助理院長(學生事務)區詠娥教授宣讀 哲學碩士 理學碩士

- 6. 宋春山教授致送紀念品予余濟美教授
- 7. 汪寧笙教授宣佈典禮結束
- 8. 典禮行列離開會場 全體畢業生請起立

THE CHINESE UNIVERSITY OF HONG KONG

The 90th Congregation for the Conferment of Master's and Doctoral Degrees



Faculty of Science

Date: Friday, 5 November 2021

Time: 2:30 pm - 4:00 pm

Venue: Sir Run Run Shaw Hall

Programme

Entry of Procession
 All graduates will stand

- 2. Declaration of the opening of Congregation by Professor Nick Rawlins, Pro-Vice-Chancellor
- 3. Opening Address by Professor Song Chunshan, Dean of Science
- 4. Address by Professor Yu Chai-mei Jimmy, Emeritus Professor, Department of Chemistry, CUHK
- 5. Conferment of degrees by Professor Nick Rawlins to

Candidates from the Faculty of Science

Presented by Professor Ngai To, Assistant Dean (Research), Faculty of Science
Doctor of Philosophy

Presented by Professor Au Wing-ngor Shannon, Assistant Dean (Student Affairs), Faculty of Science
Master of Philosophy
Master of Science

- 6. Presentation of souvenir to Professor Yu Chai-mei Jimmy by Professor Song Chunshan
- 7. Declaration of the closing of Congregation by Professor Nick Rawlins
- 8. Close of Congregation

All graduates will stand

